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Miasto nie będzie więcej organizowało spotkań noworocznych - podaje Burmistrz
Iławy Dawid Kopaczewski. Jak wyjaśnia, to element polityki zaciskania pasa w obliczu
wyzwań, jakie stawia przed magistratem trudny budżet na przyszły rok.

Początek nowego roku kalendarzowego to tradycyjnie czas podsumowań i planów. Lokalne
samorządy zwykle organizują wtedy noworoczne spotkania, by w towarzystwie zaproszonych gości
omówić dokonania w minionym roku i nakreślić zamierzenia na kolejny. Ci włodarze, którzy
noworoczne spotkania organizują, zwykle tłumaczą, iż służą one budowaniu przez samorząd dobrych
relacji z partnerami w innych samorządach i instytucjach. Te często są niezbędne, by na co dzień
dobrze reprezentować interes mieszkańców - mówią. Ale bywa też, że spotkania budzą kontrowersje
- niektórzy internauci w przygotowanym dla gości poczęstunku widzą "Bizancjum".

Chęć szukania oszczędności w trudnym budżecie to powód, dla którego w Iławie spotkań
noworocznych już nie będzie. Z tradycją ich finansowania z miejskiej kasy postanowił skończyć
burmistrz.

- Spotkania noworoczne, na których - w obecności lokalnych samorządowców i



przedsiębiorców - dokonywano podsumowania minionego roku, nie będą więcej
przez nasze miasto organizowane - poinformował Dawid Kopaczewski na Facebooku.
- Do tej pory były one finansowane ze środków publicznych. Budżet na 2020 r.
wymaga racjonalnych i efektywnych wydatków, dlatego podjąłem decyzję o
rezygnacji z takiego wydarzenia - uzasadnił burmistrz.

Czy oszczędności będzie więcej? Tego na pewno wymaga budżet - w przyszłym roku Miasto Iława
planuje zaciągnąć ponad 11 milionów złotych kredytu.
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